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Het valt mij op dat de Wethouder Venteweg pas in 2030 in de plannen valt om van gas af te 
gaan. In de plannen wordt steeds gehamerd op isolatie van woningen. Nu blijkt bij het 
aanvragen van een energielabel dat als het om een oudere woning gaat er meteen een 
laag label wordt toegekend. Terwijl de aanbeveling is je huis te isoleren tot een label A,B of 
C. ( onmogelijk dus)

Het lijkt er nu op dat vooral de nieuwere huizen van het gas af gaan. Zou het niet beter zijn 
juist oudere huizen als eerste aan te pakken?

Ik ben 76 jaar en als de plannen met dit tempo doorgaan zal ik er misschien op mijn 96e 
iets van merken. Het is sterk de vraag of ik dan nog leef.


